

免責聲明

1. 本文件／網頁內所載的資料及素材（"該等素材"）屬一般性質及只供參考，當中（如有）之物業資料基於製作本文件／網頁之日可知之資訊來源為依據，未必能夠反映其最新發展，一切以業主及／或官方最後表述為準；相片、圖像、繪圖或素描顯示純屬畫家對有關發展項目之想像，有關相片、圖像、繪圖或素描並非按照比例繪畫及／或可能經過電腦修飾處理；而地圖、平面圖、規劃圖等不是按實際比例製作，其準確性及真實性以官方紀錄為準。閣下應到有關發展地盤作實地考察，以對該發展地盤、其周邊地區環境及附近的公共設施有較佳了解。購買境外未建成物業是複雜及有風險的。在作出購買決定前，閣下應仔細閱讀所有相關的資料及文件。如有疑問，請在作出購買決定前尋求獨立專業意見。

2. 在擬備該等素材時，雖已作出合理謹慎措施，但本公司及／或本集團的任何成員不會就該等素材之完整性、準確性、及時性及可靠性，或該等素材適合某特定用途，作出任何形式的陳述或保證（不論是明示或隱含的）。"本集團"指(i) 本公司；(ii) 本公司之任何控股公司、附屬公司及／或相聯公司；(iii) 其他與本公司屬同一集團的公司及；(iv) 在上述(i)、(ii) 及／或(iii)內提及的任何公司的董事、人員及僱員。

3. 該等素材基於該等素材首次發佈之日可知之資訊來源及以"現狀"為依據，未必能夠反映其最新發展。上述的資訊來源未經本集團之任何成員所核實。該等素材可能會在沒有事先通知的情況下被更改，而本集團之任何成員並未有任何責任更新或修改該等素材。該等素材可能含有由第三方所提供的資料或素材，涵載上述的資料或素材不應被理解為本集團之任何成員對其核准或認可，或本集團之任何成員與上述第三方有任何關聯。

4. 為方便查閱由第三者或通過第三者提供的資料，本網頁提供或協助提供超連結至外界網站。提供或協助提供該等由本網頁第三者所給予的資料或外界網站超連結，並不會就本網頁或外界網站內資料之完整性、準確性、及時性及可靠性，或該等資料適合某特定用途，構成任何形式的陳述或保證（不論是明示或隱含的）；對任何因使用或不當使用或不能使用或依據由或通過本網頁傳遞或提供的任何該等資料之內容或外界網站的資料之內容而引致或所涉及的損失、毀壞或損害（包括但不限於相應而生的損失、毀壞或損害），本集團之每位成員概不承擔任何法律責任、義務或責任。若閣下之網站連結至本網頁，本公司保留最終權利要求移除連結。

5. 本集團之每位成員在法律容許的最大限度下，聲明免除任何由(i) 該等素材；(ii) 使用或不當使用或倚賴該等素材或其任何部分；(iii) 該等素材內的任何錯誤、遺漏或錯誤陳述；及／或(iv) 任何人因使用或錯誤使用或倚賴該等素材或其任何部分而作出的行為或不作為所引致，或與其有關連的任何損失或損害的任何及所有責任（不論是在侵權法、合同法或其他法規下的責任）。本集團之任何成員並不接受或承擔任何上述事項所引致的損失或損害而招致的責任。

6. 該等素材並非亦不應被視作為本集團之任何成員的意見或見解。該等素材並非擬作提供或取代任何專業或投資意見，亦不應被視作任何專業或投資意見。在作出任何交易決定前，請核實該等素材之準確性，及尋求適當之專業意見。任何使用或倚賴該等素材須自負風險。本集團之任何成員並非提供任何金融或投資意見，及該等素材亦不可被視為推介、邀約或游說出售或購買任何產品、證券、投資、物業、服務及／或構成任何合約之任何部份；

7. 如未有取得本公司的書面事先同意，該等素材或其任何部分不可以任何形式或方式被複製、派發或轉交予任何人。

8. 如此免責聲明及"該等素材"英文版本與中文版本有任何歧義、矛盾或抵觸之處，將以英文版本為準。

藉著閱覽該等素材，閣下已無條件同意本免責聲明的條款及條件。

Disclaimer

1. The information and materials contained in this document/website (the "Materials") are general in nature and for reference only, including (if any) properties' information is provided on an "as-is" basis and from sources available as at the date of preparation of this document/website, may not reflect the latest developments and shall be subject to the owners' and/or the official final representation; photographs, images, drawings or sketches represent an artist's impression of the development concerned only, they are not drawn to scale and/or may have been edited and processed with computerized imaging techniques; and maps, floor plans and layout plans etc. are not drawn to scale and their accuracy and truth shall be subject to official records. You should conduct an on-site visit for a better understanding of the development site, its surrounding environment and the public facilities nearby. Purchasing uncompleted properties situated outside Hong Kong is complicated and contains risk. You should review all relevant information and documents carefully before making a purchase decision. If in doubt, please seek independent professional advice before making a purchase decision.

2. Whilst reasonable care has been taken in preparing the Materials, no representation or warranty of any kind (whether express or implied) is made by the Company and/or any member of the Group as to the completeness, accuracy, timeliness and reliability of the Materials or that the Materials are fit for a particular purpose. The Group shall mean (i) the Company; (ii) any holding, subsidiary and/or associate company of the Company; and (iii) other companies within the same group of companies as the Company; and (iv) the directors, officers and employees of any company mentioned in (i), (ii) and/or (iii) above.

3. The Materials are provided on an "as-is" basis and from sources available as at the date of the first publication of the Materials which may not reflect latest developments. Such sources have not been verified by any member of the Group. The Materials are subject to change without prior notice and no member of the Group shall be under any obligation to update or change the Materials. The Materials may contain information or materials from third parties, and inclusion of such information or materials shall not be construed as any approval or endorsement thereof by any member of the Group or any affiliation between any member of the Group and any such third parties.

4. To facilitate access to information provided by or via third parties, this website provides or assists in providing links to external websites. Provision of, or assistance in providing, information contributed by third parties on this website or links to external websites gives rise to no representation or warranty of any kind (whether express or implied) as to the completeness, accuracy, timeliness, reliability of the information located on this website or the external websites, or that such information are fit for a particular purpose. Each member of the Group will not have or accept any liability, obligation or responsibility whatsoever for any loss, destruction or damage (including without limitation consequential loss, destruction or damage) however arising from or in respect of any use or misuse of or reliance on the contents of any such information or external websites delivered on or via this website or inability to use any of them. If you link to our website we may require you at any time at our absolute discretion to remove the link.

5. Each member of the Group disclaims, to the fullest extent permitted by law, any and all liability (whether in tort, contract or otherwise) for any loss or damage arising out of or in connection with (i) the Materials; (ii) the use or misuse of or reliance of the Materials or any part thereof; (iii) any error, omission or misstatement in the Materials; and/or (iv) any

act or omission made by any person as a result of the use or misuse of or reliance of the Materials or any part thereof. No member of the Group shall accept or have any liability for any loss or damage in respect of any of the aforesaid matters.

6. The Materials are not and shall not be considered as the advice or opinion of any member of the Group. The Materials are not intended to provide or substitute professional or investment advice and shall not be construed as any professional or investment advice. Please seek appropriate professional advice before making any decision on any transaction and verify the accuracy of the Materials. Any use of or reliance on the Materials shall be at your own risk. No financial or investment advice is provided by any member of the Group and the Materials are not recommendation, offer to sell or purchase, or solicitation of any offer to sell or purchase any product, securities, investment, property and/or services.

7. The Materials shall not be reproduced, distributed or transmitted to any person, in whole or in part, or in any form or manner, without the express prior written consent of the Company.

8. In the event of any discrepancies, conflicts or inconsistencies between the English version and the Chinese version of this Disclaimer and the Materials, the English version shall prevail.

By viewing the Materials, you unconditionally agree to the terms and conditions of this Disclaimer.